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Ramiz Yunus həm Azərbaycanda, həm də xaricdə hakimiyyətin ən yüksək eşelonlarında iş 
təcrübəsi olan dunyada  tanınmış politoloqdur. Keçmişdə Azərbaycan hökuməti aparatının 
rəhbəri, ölkə parlamentinin işlər müdiri olub. Bundan əlavə, o, bir neçə il Yəmən və 
Səudiyyə Ərəbistanında işləyib.Keçmiş Sovet İttifaqı, Yaxın və Orta Şərq ölkələrində, ABŞ-
da yüksək ixtisaslı mütəxəssis kimi taninir ve vu ölkələrin siyasi quruluşunu, mentalitetini, 
mədəniyyətini, dillərini yaxşı bilir. Hazırda ABŞ-da yaşayır və burada bir çox Amerika media 
orqanına, müstəqil fondlara və beyin mərkəzlərinə ekspert kimi oz məsləhətlərini ve siyasi 
təhlilləri verir. 

 

Ramiz Yunus is a well-known political scientist with experience in the highest levels of 
power in Azerbaijan and abroad. He was Chief of Staff of the Government in Azerbaijan, 
Chief of Staff of the Parliament in Azerbaijan, and has spent years working in Yemen and 
Saudi Arabia. He understands the political establishment, mentality, culture, and 
languages of the countries he writes about. Currently, he resides in the United States, 
where he is a consultant and political expert for American media outlets, independent 
foundations, and think tanks. 

 

Рамиз Юнус – известный политолог, имеющий опыт работы как в высших эшелонах 
власти Азербайджана, так и за рубежом. Он был руководителем аппарата 
Правительства Азербайджана, Управляющим Делами Парламента страны. Кроме 
этого, он несколько лет проработал в Йемене и Саудовской Аравии. Хорошо знает 
политический истеблишмент, менталитет, культуру и языки стран, про которые пишет. 
В настоящее время проживает в США, где консультирует в качестве политического 
эксперта многие американские СМИ, независимые фонды и аналитические центры. 


